
ΕΡΩΤΗΣΗ
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Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Αποκατάσταση  της  γέφυρας  “Μάνθειας”  στην  “Εγνατία  Οδό”
Αλεξανδρούπολης-Κήπων»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα  με  πληροφορίες  κατοίκων  της  Π.Ε.  Έβρου  και  σύμφωνα  με  τοπικά
δημοσιεύματα διαδικτύου, της 29ης Δεκεμβρίου 2020, με έκπληξη πληροφορηθήκαμε ότι,
ενώ  έχουν  περάσει  15  μήνες,  από  τις  15  Σεπτεμβρίου  2019,  κατά  την  οποία  μέρα
ξέσπασε  πυρκαγιά  σε  πλατφόρμα με μπάλες  από τριφύλλι,  που ήταν  παρκαρισμένη
κάτωθεν της γέφυρας, «Μάνθειας», στην «Εγνατία Οδό», στο τμήμα Αλεξανδρούπολης-
Κήπων,  με  αποτέλεσμα  την  πρόκληση  σοβαρών  ζημιών  στο  σκελετό  της.  Έκτοτε,
καθυστερούν να ολοκληρωθούν οι εργασίες αποκατάστασης της άνω γέφυρας. Στην εν
λόγω γέφυρα προκλήθηκαν, τότε, σημαντικές ζημιές και αποτέλεσμα της ολιγωρίας για
την  αποκατάσταση  αυτών  των  ζημιών,  ήταν  η  έκδοση  πρόσφατης  απόφασης  της
Αστυνομικής  Διεύθυνσης  Αλεξανδρούπολης  να  παρατείνει  για  άλλους  6  μήνες  τις
έκτακτες κυκλοφοριακές ρυθμίσεις στο επίμαχο σημείο: «…προκειμένου να εκτελεστούν
εργασίες αποκατάστασης φθορών της γέφυρας του ποταμού Μάνθεια στη χ. θ. 648,00
της Εγνατίας Οδού…».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Ποιοι  λόγοι  οδήγησαν την Εταιρεία,  που διαχειρίζεται  το  τμήμα της «Εγνατίας Οδού»
Αλεξανδρούπολης-Κήπων  στην  καθυστέρηση  αποπεράτωσης  των  ως  άνω
προκληθέντων ζημιών της παραπάνω αναφερόμενης γέφυρας και στην αποκατάσταση
της λειτουργίας της και πότε θεωρεί η προαναφερθείσα Εταιρεία ότι οι σχετικές εργασίες
αποκατάστασης θα έχουν ολοκληρωθεί;

Ο ερωτών Βουλευτής
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